
Tisztelt Gazdasági Bizottság! 

A CommCAD Kft. kérelemmel fordult hivatalunkhoz, melyben a Budapest XI. ker.,           
Gazdagréti lakótelep FTTH hálózat kiépítése tervéhez tulajdonosi hozzájárulást kér. A          
tervező az építendő hálózat nyomvonalainak kialakításával kapcsolatban előzetesen nem         
egyeztetett önkormányzatunkkal. A kész tervek alapján a nyomvonalak túlnyomó része a           
lakótelep parkosított zöldfelületeit érinti. A nyomvonal jelenlegi kialakításakor fakivágásra         
ugyan nem kerülne sor, azonban bármilyen későbbi parkrendezési munkálatok (átépítés,          
felújítás, beruházás) esetén az önkormányzat felelőssége lenne az optikai hálózat épségét           
biztosítani, ami nem elvárható többlet feladatot ró az önkormányzatra. 

Kérem a Tisztelt Bizottságot, hogy a mellékelt I.-es, vagy II.-es határozati javaslatot fogadja             
el. 

Budapest, 2019. november 19. 
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